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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mikor lesz az ajkai Magyar Imre Kórházban újra CT? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Múlt hét csütörtökön leállították az ajkai Magyar Imre Kórház CT jét, amely 2002 ót a
működött, így mostanra elavulttá vált, nem volt biztonságos a használata . A betegeket Ajkáró l
jelenleg a veszprémi Csolnoky Ferenc Kórházba szállítják át CT-vizsgálatokra, amely rengeteg
problémát vet fel .

Az ajkai kórház megközelítőleg 50.000 lakos ellátását biztosítja, amely a nyári időszakban a
turizmus miatt megnövekedhet 60 .000 főre is . Nagyon sok emberr ől van tehát szó, és a C T
hiánya miatt ennek nagy része a veszprémi kórházat fogja terhelni . A veszprémi kórház így i s
jelentősen túlterhelt, a balatoni szezon és a FINA vizes VB rendezvényei csak növelik a
terhelést . A Csolnoky Ferenc Kórházban már így is plusz műszakot vállaltak a dolgozók, hogy
el tudják látni a betegeket .

Még a plusz műszakok vállalásával is jelentős torlódás várható a CT-diagnosztikára, így
kétséges, hogy be tudná a kórház tartani a 2 hetes határidő t a tumorgyanús betegek esetében, ez
pedig akár végzetes következményekkel járhat egyes betegeknél .



Ugyancsak gondot okoz ez a megnövekedett terhelés Veszprémben az ottani C T
amortizációjának felgyorsulása miatt . A vizsgálatok sűrűsödése miatt a veszprémi kórházban i s
nagyobb a CT meghibásodásának esélye .

A veszprémi Csolnoky Ferenc Kórház mellett ugyancsak hatalmas többletterhelést jelent ez a
változás a ment őszolgálatnak, hiszen a fekvőbetegeket ment őautókkal szállítják át a mási k
kórházba CT-re . A két kórház közti távolság körülbelül 35 km, amelyet naponta többször me g
kell tenni, így ebb ő l a célból naponta legalább egy mentőautó annak személyzetével együt t
kiesik az általános mentési feladatok végzésébő l .

Nemzetközi viszonylatban sem áll jól Magyarország CT-ügyileg, hiszen az OECD országo k
közül itthon jut a legkevesebb CT egy millió lakosra, és ez a szám alig több mint 10, így b őven
van hova fejlődni ezen a téren .

Az ajkai kórházban eddig egy külsős cég biztosította a CT-t, azonban nincs kiírva tender, amel y
alapján újra pályázni tudna, pedig sürgősen intézkedni kell egy újabb gép beszerzéséről az ajkai
kórház számára .

Kérdezem tehát Miniszter úr :

Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy az ajkai kórházban ismét CT m űködhessen? Miko r
kerül ismét CT a kórházba?

A CT berendezést ismét a külsős cég fogja működtetni, vagy az állam?

Várom mindenre kiterjedő válaszát !

Budapest, 2017 . július 17 .
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